

Stefan Burger, Happy Foot e. V.

Newsflash Round Dance Festival

I would like to update you on the 50th Round Dance Festival which will be held in Frankenthal.

Covid-Regulations: In Rhineland-Palatinate these regulations will have changed by 2nd of April. We assume that everybody who wants to attend the Round Dance Festival will be able to attend (without mandatory masks or vaccination certificate). However, the government does still have the option of declaring a "hot-spot". If a hot-spot should be declared in Frankenthal at short notice, the Covid-regulations will change.

Because of that we have decided that there will be no tickets available directly at the festival. There will only be pre-registration to gather the vaccination status of our guests. This way we will be able to quickly inform dancers and react to new regulations in case of a hot-spot.

The current Covid-regulations will also be published on our website:

<https://rdf2022.happy-foot.de>

Strohhut-Festival in Frankenthal: In Frankenthal there is an annual festival, the Strohhut-Festival. Due to covid, in the last two years the city has decided against holding it. This year however, the city has decided to hold the festival again. Usually there are about 350.000 visitors, ten times more people than the inhabitants of Frankenthal. Over 4 days visitors are regularly packing the city center. This year the Strohhut-Festival

Neuigkeiten zum Round Dance Festival

Ich möchte Euch heute ein Update über das 50. Round Dance Festival in Frankenthal geben.

Coronaverordnung: in Rheinland-Pfalz ändert sich diese spätestens zum 2. April 2022. Wir gehen davon aus, dass jeder, der das Round Dance Festival besuchen möchte, dies auch kann und darf (ohne Maskenpflicht, ohne Impfnachweis). Die Regierung hat sich aber die „Hot-Spot“ Option gesichert. Sollte kurzfristig in Frankenthal am RDF ein Corona Hot-Spot sein, ändern sich dann auch die Besuchsregeln.

Aus diesem Grund haben wir uns gegen eine Abendkasse entschieden und arbeiten ausschließlich mit Voranmeldung zur Erhebung des Impfstatus. Somit können wir, bei einem Hot-Spot, schneller reagieren und die Tänzer vorab informieren.

Auf der Homepage

<https://rdf2022.happy-foot.de>

werden wir die aktuellen Coronaregeln veröffentlichen.

Strohutfest in Frankenthal: In Frankenthal wird jährlich das Strohutfest gefeiert. Die beiden letzten Jahre hat die Stadt sich gegen das Strohutfest entschieden, für 2022 fiel Anfang März die Entscheidung für das Strohutfest. Normalerweise besuchen an diesen Festtagen ca. 350.000 Besucher Frankenthal (ca. 45.000 Einwohner) Das Fest sprengt regelmäßig die Innenstadt, da

will be at the same time as the Round Dance Festival which will have the following effects:

- Hotel prices will definitely increase in the near future.
- We will not be able to get a caterer for warm food since all of them will be concentrating on the Strohhut-Festival (drinks, coffee and cake will be provided by our club).

If you are planning to come to the RDF, please make sure to look for an accommodation in time. There are alternatives for warm food close by and at the Strohhut-Festival. We will also have flyers of food delivery services.

I am very much looking forward to the 27th to 29th of May, to a nice Round Dance Festival and to seeing lots of old and new faces 😊

See you at the Round Dance Festival

Stefan

Translated by Anita Baumann

fast 10mal so viele Besucher kommen, als die Stadt Einwohner hat. Dieses Jahr findet das Strohhutfest am Round Dance Festival statt. Dies hat nun zwei Besonderheiten:

- Die Hotelpreise werden in der nächsten Zeit deutlich steigen.
- Wir werden für das RDF kein Caterer für warmes Essen bekommen, da diese sich auf das Strohhutfest konzentrieren. (Getränke, Kaffee und Kuchen bietet unser Club an den Tagen an).

Plant ihr, zum RDF zu kommen, schaut Euch bitte rechtzeitig nach einer Unterkunft um. Für warme Speisen gibt es in der näheren Umgebung und auf dem Strohhutfest genügend Alternativen. Wir werden auch Flyer von „Essenbringdiensten“ auslegen.

Ich freue mich auf den 27. - 29. Mai 2022, auf ein schönes Round Dance Festival und auf viele bekannte und unbekannte Gesichter 😊

Bis zum Round Dance Festival

Stefan

